
                   Verslag  algemene leden vergadering 

             26 mei 2014 te Irnsum  

 

Aanwezig Bestuur: Tseard Douma Kandidaat-Voorzitter; Rob Pestman Penningmeester;  

Paula Efdé Secretaris;  Anna-Marie Boom Toernooizaken; Mats Gies Kandidaat PR & Communicatie;  

Ronald Visser Competitieleiding; Bauke de Boer Algemene zaken; Chris de Jong Jeugdzaken 

Aanwezig Commissie Leden :  Rinke de Jong; Robert Nienkemper; Paula Segveld Allen kascommissie 

Aanwezig Leden      :  Sander Gaastra; Theo Boontje; Irma Nienkemper; Ury Bom 

 

1. Opening :De penningmeester opent om 20:00 uur de vergadering, heet alle leden van harte 

welkom en biedt een ieder een consumptie aan. 

2. Ingekomen stukken : Geen 

3. Benoeming bestuursleden : Tseard Douma wordt door het bestuur voorgedragen als voorzitter.  

Mats Gies wordt door het bestuur voorgedragen als bestuurslid PR & Communicatie. 

Beide heren stellen zich voor en motiveren hun kandidaatschap. Tseard en Mats worden beide 

unaniem gekozen door de ALV. 

4. Secretarieel Verslag :  Zie bijlage 

5. Financieel jaarverslag 2013: Ziet er goed uit en heeft goedkeuring van de kascommissie. 

ALV verleent decharge voor het financieel verslag.  

Sander vraagt wat er valt onder de post “overige kosten”. Een deel van de kosten van de website valt 

hieronder. 

Alle leden van de kascommissie blijven aan. 

Anna zal het financieel verslag publiceren op de website van de FDB. 

6.  Begroting 2014/2015: Er is een sluitende begroting. Verder geen aanvullingen/vragen. 

7. Toernooizaken/Open Fries 2014: Deelname laatste twee toernooien wat minder. Verder was het 

goed. Om de toernooien niet te plannen in een weekend met SL en/of LaCo bevalt goed. 

Jeugdtoernooien lopen ook goed. In september 2014 zal er weer een Open Fries gehouden worden. 

  



8. Competitiezaken: Toevoeging reglement: Aan de baan mag niet gerookt worden. Om de baan is 

beleid van de speelgelegenheid. 

Afgelopen seizoen speelden er 289 teams in de competitie. 

Verwachte deelname divisiekampioenschappen is 20 teams. 

Het is een goed seizoen geweest. De onenigheden zijn goed opgelost.  

9. Jeugdzaken: Tijdens de toernooien is er een lichte groei. Gemiddeld 25-30 deelnemers. Spelers in 

de LaCo zijn erg gemotiveerd. Landelijk stijgt het niveau enorm. De winnaar van de meisjes ranking 

wordt komend seizoen ook opgenomen in de selectie.   

Alle bestuursleden en commissieleden hebben een Verklaring Omtrent Gedrag aangevraagd en 

gekregen. 

10. Website en Communicatie : De website werkt prima. Streven is om updates z.s.m. te plaatsen. 

Twitter en Facebook wordt ook goed ingezet. Dit valt op in het land, ook bij de NDB. 

De nieuwsbrief verschijnt 3 à 4 keer per jaar.  

De banden met Omrop Fryslân en Huis aan Huis worden weer aangehaald. 

Sander vraagt of het makkelijk is om de website ook geschikt te maken voor mobiele apparaten. Dit 

zal in het bestuur besproken worden. 

11. Rondvraag :   Ury Bom zegt dat hij veel vragen krijgt over mogelijke terugkeer van de dubbele 

competitie. Tijdens de captainsvergadering zullen er enquête formulieren meegegeven worden mbt 

Darten in Friesland. Dit onderwerp kan erin opgenomen worden. 

12. Sluiting : De penningmeester sluit om 21:00 uur de vergadering en wenst iedereen wel thuis. 


